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Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

9071 Gönyű, Kossuth L. u. 67. 

 

 

Szám: 186-12/2013. 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 
Készült: Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. szeptember 19-én 15 

órakor kezdődő, a Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében tartott,  nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:  Major Gábor polgármester, 

Hécz Lajos alpolgármester,  

Bakos Lászlóné, Bozsics Ferenc, Burjánné Szigethy Mónika, Dr. Nagy 

Gergely, Széphegyi Istvánné képviselők,  

 

dr. Kállai Erik jegyző 

Balogh Marianna 

Pongrácz Annamária adóügyi főelőadó 

Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető  

Tamás Istvánné jegyzőkönyvvezető 

 

Az ülésről távol maradt:  

 

Major Gábor polgármester: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 7 tagja 

közül 7 fő jelen van, így a testület határozatképes.  

 

A Képviselő-testület a napirendi javaslatot 7 „igen” szavazattal elfogadja, s a napirendi 

pontok megtárgyalását az alábbiak szerint határozza meg: 

 

N a p i r e n d 

 

1. Tájékoztató az Önkormányzat gazdálkodásának első félévi helyzetéről  

Előadók: Major Gábor polgármester, Dr. Nagy Gergely, a Pénzügyi Bizottság elnöke  

2. Az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II.15.) önkormányzati 

rendeletének módosítása 

Előadók: Major Gábor polgármester, Dr. Nagy Gergely, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

3. Beszámoló a helyi adóztatásról  

Előadó: Pongrácz Annamária adóügyi főelőadó 

4. Gönyű Község Önkormányzata belső kontrollrendszerének kialakítása, valamint 

egyes kontrolltevékenységek és a belső ellenőrzés működése ellenőrzéséről szóló 

ÁSZ jelentésben foglalt intézkedések megtétele 

Előadó: Major Gábor polgármester 

5. Átfogó beszámoló a Kék Duna Óvoda tevékenységéről  

Előadók: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető, Burjánné Szigethy Mónika, a 

Közművelődési, Közoktatási és Sportbizottság elnöke 
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6. A Gönyűi Kék Duna Óvoda Házirendjével és Pedagógiai Programjával 

kapcsolatos egyetértési jog gyakorlása 

Előadók: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető, Burjánné Szigethy Mónika, a 

Közművelődési, Közoktatási és Sportbizottság elnöke 

7. Az önkormányzat tulajdonában álló közterületek filmforgatási célú használatára 

vonatkozó helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet elfogadása 
Előadó: dr. Kállai Erik jegyző 

8. Települési értéktár létrehozásának lehetősége 

Előadó: Major Gábor polgármester 

9. Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Alapító Okirat 

módosítása 

Előadó: Major Gábor polgármester 

10. Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás követelésének 

megtárgyalása 

Előadó: Major Gábor polgármester 

11. Gönyű Község Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadása 

Előadó: dr. Kállai Erik jegyző 

12. Gönyű Község Önkormányzata képviselő-testületének a személyes gondoskodást 

nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 6/2013. (III. 29.) önkormányzati 

rendeletének módosítása 

Előadó: dr. Kállai Erik jegyző 

13. Aktuális ügyek 

Előadó: Major Gábor polgármester 

14. Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről, a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról, tájékoztató a legutóbbi ülés óta végzett munkáról 

Előadó: Major Gábor polgármester 

 

      
  

N a p i r e n d e k   t á r g y a l á s a 

 

1., Tájékoztató az Önkormányzat gazdálkodásának első félévi helyzetéről  

 

Dr. Nagy Gergely, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a napirendi ponthoz 

előterjesztett anyagot megtárgyalta és elfogadta, azt a Képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Nekem lenne több kérdésem is, mivel a Pénzügyi Bizottság ülésén 

nem voltam ott. Ha jól emlékszem, akkor az Egészségház átépítésére 3 millió forint volt 

betervezve.  Ez a fejlesztés meg fog valósulni? 

 

Major Gábor polgármester: A jelek szerint nem. Az az oka, hogy nem volt ilyen tartalmú 

pályázat kiírva az elmúlt időszakban és a 3 millió forint önmagában nem elég a tervezett 

munkák elvégzéséhez. Egy pályázatnál azonban, mint önerő szerepelhet majd ez az összeg. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Az útépítéshez betervezett 103.900 forint felhasználása hogy áll? 

 

Balogh Marianna Gazdálkodási Osztályvezető: Az előirányzatból már felhasználtunk 1 millió 

842 ezret, ami az engedélyek és szolgáltatási díjaknak a költsége. A kivitelezés tehát ebben 

még nincsen benn. 
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Bakos Lászlóné képviselő: A sportöltöző építésére volt betervezve 45 millió forint, a 

módosított előirányzat 30 millió Ft, teljesítés 2  millió forint. Szeretném megkérdezni, hogy 

13 millió forintot hova költöttünk? 

 

Balogh Marianna Gazdálkodási Osztályvezető: Idén februárban 45 millió forinttal fogadta el a 

Testület az előirányzatot és nyáron, amikor az út közbeszerzési eljárása véget ért, akkor derült 

ki, hogy az útépítésre eredetileg betervezett 92 millió forint kevés lesz és akkor olyan 

rendeletmódosítást fogadott el a testület, hogy 15 millió forintot átcsoportosít az útépítésre. 

Ezt a július 12-i testületi ülésen a képviselő-testület részletesen megtárgyalta. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Tehát az előző költségvetéshez képest, a Sportöltözőre 30 millió 

forintunk van. Ha már a sportnál tartunk, akkor megkérdezem, hogy a konténereket havonta 

mennyiért béreljük és előreláthatólag hány hónapig fogjuk bérelni őket? Ez nincs betervezve a 

költségvetésbe. 

 

Major Gábor polgármester: Az átdolgozott előterjesztésben ezt a 30 millió Ft-os előirányzatot 

törölni kellett, de a bérleti díjra megvan a fedezet, amely 144.000 Ft/hó, és előre láthatólag 

jövő év májusáig fogjuk bérelni a konténereket. Ez volt a legjobb és legolcsóbb megoldás 

arra, hogy a sportolók ne a szabad ég alatt öltözködjenek. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: A szennyvízhálózatra való rákötéseknél láttam, hogy az 

intézmények rákötése nagyságrendileg majdnem annyi,  mint az óvoda rákötése ami 

konkrétan 760 ezer forint. Hogy lehetséges ez? Ott más volt a kivitelező? Tulajdonképpen az 

összes intézmény bekötése és óvoda bekötése között 200 ezer forint a különbség, ami nem 

tűnik reálisnak szerintem. 

 

Major Gábor polgármester: Nem, minden intézménynél ugyanazt a kivitelezőt bíztuk meg a 

munkák elvégzésével. Az óvoda esetében három különböző kivezetésre kellett rákötni, voltak 

szintbeli különbsége és más egyéb műszaki problémák, amik megnövelték a rákötés 

költségeit.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Az óvoda tetőtér beépítése, illetve a kerékpártároló megépítése 

megtörtént? 

 

Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető: Nem valósult meg a beépítés és a fenntartó kérésére az 

idén már nem is valósulhat meg, kikerül a költségvetésből. A kerékpártároló pedig már 

megvalósult. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Az iskola esetében a dologi kiadás nagyon sok és korábban arról 

volt szó, hogy ezt a KLIK átvállalja az önkormányzattól. Szeretném megtudni, hogy pontosan 

mit vállalnak át és mi az a várható összeg, amit az önkormányzatnak kell állnia. A dologi 

kiadások esetében több mint 38 millió forintról van szó. Szeretném ezt tisztán látni, hogy a mi 

költségvetésünket ebből mennyi fogja terhelni. 

 

Balogh Marianna Gazdálkodási Osztályvezető:  Az iskolától azt a tájékoztatást kaptuk, hogy a 

KLIK a kérdéses, függőben lévő tételeket fizeti, ezért a betervezett összegeket töröljük a 

mostani előterjesztés szerint. 
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Itt szeretném elmondani, hogy az adóbevételek módosulása miatt az intézmények 

mindegyikétől levonásra kerültek nagyobb összegek, melyet a Pénzügyi Bizottság hétfői 

ülésén tárgyaltunk meg, amiről azért nem tudhat Képviselő Asszony, mert nem volt itt ezen az 

ülésen. A lényege, hogy a bevételi oldalt le kellett csökkenteni 60 millió forinttal és amiatt, 

hogy megmaradjon az egyensúly, a kiadásokat is le kellett faragni. Így az új előterjesztésben – 

amit hétfőn átdolgoztunk és a képviselőknek meg is küldtünk - már látszik, hogy az óvodától 

másfélmillió forint elvonásra kerül, az Idősek Klubjától szintén egymillió forint kerül 

elvonásra és az iskola esetében is éppen ez miatt, több mint két millió forint kerül elvételre.   

 

Bakos Lászlóné képviselő: Ami nekem még szemet szúrt, hogy az idei adóbevételből 23. 

662.000 forintot vissza kell utalnunk. Ezt már visszautaltuk, vagy ez a második félévre 

vonatkozik? 

 

Pongrácz Anna adóügyi főelőadó: Már intézkednünk kellett a visszautalásról. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Ha már az adóról beszélünk, akkor 20 adózótól nem sikerült 

behajtani az adótartozását. Tőlük miért nem, ha a többiektől meg be lehetett hajtani? 

 

Pongrácz Annamária adóügyi főelőadó: Mert nem volt pénz a számlájukon, ezért a bank az 

azonnali beszedési megbízást fedezet hiányában elutasította. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: A Gönyű és Nagyszentjános Víziközmű-társulat által 

nyilvántartott tartozásunk behajtása is a hivatal feladata? Vagy csak megkérhet bennünket a 

Társulat, hogy ezzel foglalkozzunk?  

 

Balogh Marianna Gazdálkodási Osztályvezető: Az érdekeltségi hozzájárulások behajtása 

jegyzői hatáskör. 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: A vízgazdálkodási társulatokról szóló kormányrendelet előírja, hogy a 

határidőre be nem fizetett érdekeltségi hozzájárulást az intézőbizottság elnökének 

megkeresésére az ingatlan fekvése szerint illetékes jegyző – az adózás rendjéről szóló 

jogszabályok szerint – hajtja be, a befolyt összeget pedig a behajtási költségek levonása után 

negyedévenként a társulat számlájára utalja át.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Akkor ez az önkormányzat költségvetéséből átutalásra kerül a 

Társulathoz?  

 

Dr. Kállai Erik jegyző: Az önkormányzat a behajtott összegekből csak a felmerült költségeket 

vonhatja le, egyebekben a teljes összeg átutalásra kerül a Társulat számlájára. Ilyen módon a 

behajtott összegek nem szerepelnek az önkormányzat költségvetésében. Az Intéző Bizottság 

Elnökétől kapott megkereső levél alapján kezdjük meg a behajtást, ugyanúgy mint az 

adótartozások behajtása esetében. Az érintettek kapnak egy fizetési felszólítást, hogy 15 

napon belül rendezzék a tartozást. Ennek hatására nagyon sokan rendezik, vagy legalábbis 

jelzik, hogy szeretnék rendezni a tartozásukat és ezt csekken be is fizetik. Aki nem reagál 

semmit, ott megkezdjük a vagyonfeltárást, megkeresünk három számlavezető pénzintézetet, 

hátha tudunk inkasszót benyújtani, megkeressük az OEP-et is, aki tájékoztat bennünket arról, 

hogy az adós rendelkezik-e munkahellyel. Akinek van, annál munkabér letiltást tudunk 

foganatosítani. Pontos számot nem tudok mondani, de nagyon sok eljárásunk van jelenleg is 

folyamatban.  
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Széphegyi Istvánné képviselő: Lakóházra nem lehet az adósságot ráterhelni ugye? 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: Jelzálogjogot lehet az ingatlanra bejegyeztetni. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Még azt szeretném megkérdezni, hogy a csatorna beruházásból 

mennyit kap vissza a falu vagy a lakosság? Egyáltalán kapunk e vissza, mert már megtörtént 

az átadás is.  

 

Major Gábor polgármester: Arra gondol Képviselő Asszony, hogy mekkora a megemelt 

támogatási arány? Én ebben pontos összegeket nem tudok mondani, a Támogatási Szerződést 

aláírtuk, de a technikai részletekről, a pénzügyi elszámolás módjáról nem kaptunk 

tájékoztatást. 

  

Balogh Marianna Gazdálkodási Osztályvezető: Ha meg is kapjuk ezt a támogatást, az nem a 

lakosok részére lesz visszafizetve, mert a lakosokkal csak 2017 után fogunk tudni elszámolni, 

amikor lejárnak a Fundamenta szerződések. Kifizetjük a hitelt, a kamatait és majd akkor 

tudjuk meg, hogy mennyi maradt. Tehát most, hogy megkapjuk ezt a támogatást, ez most még 

a lakosokat nem fogja érinteni. A lakosokkal a 100. hónap lejárta után fogunk tudni 

elszámolni. Ez azonban nem újdonság, kezdettől fogva erről volt szó. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: De ugye itt volt egy olyan összeg, ami már egyszer elhangzott, 

63%-ra lett kiszámolva a pályázat, a maximumra lett kiszámolva a lakossági önerő, mert itt 

ültem, tehát minden egységnél a 63%-ra számoltunk, mint minimumra és 83%-ot nyert a 

pályázat. Falugyűlésen úgy emlékszem, hogy elhangzott ez és egyébként is tudják ezt az 

emberek. Tehát engem ez a 20 % érdekel. Mert az emberek számítanak rá. 

 

Major Gábor polgármester: Akkor lehet majd a mérleget megvonni, amikor tudjuk, hogy 

mennyit kapunk vissza, a lakosság mennyit fizet be és mekkora az az összeg, amit nem 

fizetnek majd be, mert ugye azt se lehet figyelmen kívül hagyni.  

 

Bozsics Ferenc képviselő: Magyarul ebből lesz kompenzálva az, aki nem fizet? 

 

Major Gábor polgármester: Nem, aki nem fizet, annak a tartozását adók módjára behajtja a 

Jegyző Úr, végső esetben a tartozás erejéig jelzálogjogot jegyeztet be. 

 

Széphegyi Istvánné képviselő: A talajterhelési díjat tényleg fizetniük kell azoknak, akik nem 

kötöttek rá a csatornára? Ez mennyire komoly?  

 

Major Gábor polgármester: Igen. A Pannon-Víz Zrt. kiadja a listát és az alapján lesz kivetve a 

talajterhelési díj. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Tulajdonképpen, aki nem fizeti a csatorna beruházást, arra ki kell 

vetni a kommunális adót. Nem? Aki a beruházásba nem száll be, az fizesse be az adót.  

 

Széphegyi Istvánné képviselő: Korábban is így volt a víz vagy a gáz bevezetésekor is. A 

kommunális adó fizetése alól csak az kapott felmentést, aki ezeket fizette.  

 

Bózsics Ferenc képviselő: Évente 9.000 forintról van szó? 
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Major Gábor polgármester: Igen. Aki befizetett valamekkora összeget, annak az adott évben 

már nem biztos, hogy kell, hogy fizessen kommunális adót és meghatároztuk az 5 éves 

beszámítási időszakot is. Van még valakinek kérdése? 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Szeretném megtudni, hogy a vis maior támogatásból mennyit kap 

Gönyű? 

 

Major Gábor polgármester: Nem tudjuk, még nem tájékoztattak bennünket. Várhatóan 

szeptember végén kapjuk meg a pénzt, de az összegről nem tudunk még semmit sem. Eddig 9 

millió forint előleget kaptunk kézhez.  Van még valakinek kérdése? 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Még azt szeretném megtudni, hogy akkor a költségvetési hiány 

jelen pillanatban 52 millió forint? 

 

Balogh Marianna Gazdasági Osztályvezető: A beszámoló június 30-i állapotot tükröz. A 

költségvetési hiány azt jelenti, hogy a tavalyi pénzmaradványból az idei első félévben 52 

millió forint került felhasználásra.  

 

Major Gábor polgármester: Kérem, hogy aki az önkormányzat gazdálkodásának félévi 

helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadja, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 

fogadja el. 

  

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

95/2013. (IX. 19.) határozata 

 

 Gönyű Község Önkormányzati Képviselő-testülete az önkormányzat 2013. I. félévi 

gazdálkodásáról szóló tájékoztatót az alábbiak szerint fogadja el:  

 

 Bevételek főösszege  424.456 ezer forint, melyből a költségvetési 

bevételek összesen: 155.932 ezer Ft 

 Kiadások főösszege  276.428 ezer forint, melyből a költségvetési 

kiadások összesen: 208.516 ezer Ft 

 Finanszírozási célú kiadások és bevételek: 60.189 ezer Ft 

 

 Az önkormányzat összevont (intézményeket is tartalmazó) pénzügyi mérlegét (eredeti 

és módosított előirányzatát, valamint azok teljesítését) az 1. számú melléklet szerint; 

 

 Az önkormányzat beruházási és felújítási kiadásainak eredeti és módosított 

előirányzatait, azok teljesítését a 2. számú melléklet szerint; 

 

 Az önkormányzat – intézmények nélküli – bevételeinek és kiadásainak eredeti és 

módosított előirányzatait, azok teljesítését a 3. számú melléklet szerint. 

 

 A Gönyűi Polgármesteri Hivatal bevételeinek és kiadásainak eredeti és módosított 

előirányzatait és azok teljesítését kiemelt előirányzatonként a 4. számú melléklet 

szerint. 
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 A Gönyűi Kék Duna Óvoda bevételeinek és kiadásainak eredeti és módosított 

előirányzatait és azok teljesítését kiemelt előirányzatonként a 5. számú melléklet 

szerint. 

 

 A Gönyűi Szociális Alapszolgáltatási Intézmény bevételeinek és kiadásainak eredeti és 

módosított előirányzatait és azok teljesítését kiemelt előirányzatonként a 6. számú 

melléklet szerint. 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2., Az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II.15.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

 

Dr. Nagy Gergely, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság a rendelet módosítását 

megtárgyalta és azt elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: A Falunap tervezett kiadása bruttó 1.800.000 Ft. A rendezvények 

címszó alatt 1.900.000 Ft-ot látok. Ez azt jelenti, hogy 3.700.000 Ft-ot költünk ilyen célokra? 

Miért ilyen magas ez az összeg, mi kerül nekünk ennyibe? 

 

Balogh Marianna Gazdasági Osztályvezető: Év közben több olyan kiadásunk is volt, amely 

szükségessé tette, hogy az előirányzatot megemeljük. A Falunapra már nem volt előirányzat, 

mert azt más célokra elköltöttük. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Szeretném megtudni, hogy mire ment el ez az összeg. 

 

Balog Marianna Gazdasági Osztályvezető: Egy nagy része a község címerével ellátott pólókra 

ment el, továbbá ebben az évben kellett kifizetni a tavalyi szilveszteri tűzijátékot és a tavalyi 

Falukarácsonyt, aztán nóta délutánra, vendéglátásra, sí táborozás során a vendéglátásra, 

pedagógusnapra, jubileumi ünnepségekre a civil szervezeteink részére, díszpolgáravatásra, 

állami ünnepségekre, civil szervezetek rendezvényein való részvételre, mint például 

koszorúzások.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: 2012. évi pénzmaradvány rendezése technikai jellegű 12.000.000 

Ft. Ez pontosan mi? 

 

Balogh Marianna Gazdasági Osztályvezető: A belső ellenőrzés kérte, hogy futtassuk át ezt az 

összeget, mivel megváltozott az intézmények elszámolása.  Úgy kell őket kezelni, mintha 

különálló egységek lennének. A Kincstár állásfoglalása szerint a kiutalatlan támogatást le kell 

könyvelni technikai tételként pénzmozgás nélkül. Végül is ennek semmilyen kihatása vagy 

következménye nincs, csak ki kell mutatni, hogy az intézmény 2012-ben az intézményi 

finanszírozásból mekkora összeget nem használt fel. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Másik kérdésem még az lenne, hogy az árvízi védekezésnél ki 

nyújtott be számlát? 

 

Balogh Marianna Gazdasági Osztályvezető: Vállalkozók munkagépek üzemeltetéséről 

nyújtottak be számlát. 
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Széphegyi Istvánné képviselő: Mit tudunk arról a házról, ahonnan az árvízi károk miatt ki 

kellett költöznie egy családnak? 

 

Major Gábor polgármester: Nem költözhetnek vissza az ingatlanba. Tudomásom szerint az 

ingatlan nagy költségek árán újítható csak fel. 

 

Burjánné Szigethy Mónika képviselő: A Vöröskereszt más szervezetekkel összefogva próbál 

ingatlant vásárolni nekik, de nem tudjuk egyelőre, hogy hol. Nem a helyi Vöröskeresztről 

beszélek most, ezt mi anyagilag nem tudnánk megtenni.  

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2013. (IX.23.) önkormányzati rendelete  

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013.(II.15.) önkormányzati 

rendeletének módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

3., Beszámoló a helyi adóztatásról  

 

Pongrácz Annamária adóügyi főelőadó: Beszámolómat kiegészíteni nem kívánom, ha van 

kérdés, szívesen válaszolok rá. 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: Az adóbevételek kedvezőtlen alakulása indokolta, hogy az előző 

napirendi pontban módosítani kellett a költségvetési rendeletünket. Az egyik legjelentősebb 

adózónk nyújtott be szeptember 13-án adóelőleg mérséklési kérelmet, minek alapján 97 millió 

forinttal kérte az adóelőleg csökkentését és ennek megfelelően tőle már nem várhatunk 

befizetést ebben az évben.  

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

96/2013. (IX. 19.) határozata 

Gönyű Község Önkormányzata a helyi adóztatásról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Kállai Erik jegyző 

 

 

4., Gönyű Község Önkormányzata belső kontrollrendszerének kialakítása, valamint 

egyes kontrolltevékenységek és a belső ellenőrzés működése ellenőrzéséről szóló ÁSZ 

jelentésben foglalt intézkedések megtétele 

 

Major Gábor polgármester: Az írásos anyagot mindenki kézhez kapta. 3 pontban kaptunk 

javaslatot az Állami Számvevőszéktől, mint azt láthatják a testület tagjai. Mindhárom 
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technikai jellegű javaslatot tartalmaz. Az Állami Számvevőszék negatívumot nem tárt fel a 

vizsgálat ideje alatt, amely Jegyző Úr és a Gazdálkodási Osztályvezetőnek szóló dicséretnek 

tekinthető, így egyúttal szeretném is megköszönni mindkettőjüknek a munkáját.  

 

Dr. Kállai Erik jegyző: A Gy-M-S Megyei Kormányhivatal is javaslattal élt felénk a GYB-

04/913-1/2013. iktatószámú levelében, de ugyanazokat a javaslatokat tette, mint az Állami 

Számvevőszék. Így a megtett intézkedésekről mindkét szervet tájékoztatnunk kell majd. Az 

Állami Számvevőszéknek megküldött intézkedési tervet a válaszlevelük alapján elfogadták és 

erről kiértesítettek bennünket.  

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

97/2013. (IX. 19.) határozata 

 

A Képviselő-testület a Gönyű Község Önkormányzata belső kontrollrendszerének kialakítása, 

valamint egyes kontrolltevékenységek és a belső ellenőrzés működése ellenőrzéséről szóló Ász 

jelentés javaslatai alapján készült intézkedési tervben foglaltakat jóváhagyja, a megtett 

intézkedéseket tudomásul veszi. A Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítását az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felkéri Major Gábor polgármestert, hogy a testület döntéséről tájékoztassa az Állami 

Számvevőszéket és a Győr-Moson-Sopron Megyei Kormányhivatalt. 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5., Átfogó beszámoló a Kék Duna Óvoda tevékenységéről  

 

Burjánné Szigethy Mónika, a Közművelődési, Közoktatási és Sportbizottság elnöke: A 

Bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadta és annak elfogadását javasolja a 

Képviselő-testületnek. 

 

A Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

98/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gönyűi Kék Duna Óvoda 

beszámolóját az óvodai tevékenységről az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő: azonnal 

 

Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető: A 2013/2014-es nevelési évben úgy alakultak a 

létszámok, hogy a Kék cinke csoportban 20 fő van elhelyezve, de az 29 főnek számít a 

számított létszám alapján. A Katica csoportnak 24 fő a létszáma és ez 27 főnek számít a 

számított létszám alapján. A Halacska csoportban 22 fő van, és itt pedig ez 24 főnek számít. A 

Maci csoportban 21 fő van a Nyusziban pedig 19 fő, ami 22 főnek számít be. Az Alapító 

Okiratunkba 25 fő van beírva csoportonkénti maximális létszámként. A kialakult helyzetet 
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jeleztem a fenntartónak és azt a választ kaptam, hogy most nem lehet változtatni ezen.  

Szeretném, ha egy határozat születhetne arról, hogy négyzetméter/fő-ben legyen megállapítva, 

hogy hány gyermek vehető fel az óvodába. Ez sokkal előnyösebb lenne, így több gyermeket 

tudnánk felvenni, hiszen van 60 négyzetmétert meghaladó csoportszobánk is.  

 

Dr. Kállai Erik jegyző: Az Alapító Okiratot lehet módosítani évközben, de átszervezni 

intézményt nem lehet nevelési évben, a létszámmódosítás viszont átszervezésnek minősülne. 

A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 84. § (8) bekezdése értelmében az 

egyéb átszervezésre vonatkozó döntések határideje július utolsó munkanapja. A törvény 25. § 

(7) bekezdése értelmében az óvodai csoportra, iskolai osztályra, kollégiumi csoportra 

megállapított maximális létszám a nevelési év, illetőleg a tanítási év indításánál a fenntartó 

engedélyével legfeljebb húsz százalékkal átléphető, továbbá függetlenül az indított osztályok, 

csoportok számától, akkor is, ha a nevelési év, tanítási év során az új gyermek, tanuló 

átvétele, felvétele miatt indokolt.  

 

Mindezek alapján a határozati javaslat a következő: 

 

Határozati javaslat 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja, hogy a 2013/2014-es 

nevelési évben a Gönyűi Kék Duna Óvodában a számított csoportlétszám 20%-kal 

meghaladja a maximálisan felvehető gyermeklétszámot. A testület felkéri Kelemenné Rácz 

Tímea óvodavezetőt, hogy a maximálisan felvehető gyermeklétszám tekintetében készítse el az 

alapító okirat módosítását a nevelési év végeztével. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő:2014. július 31. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

99/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja, hogy a 2013/2014-es 

nevelési évben a Gönyűi Kék Duna Óvodában a számított csoportlétszám 20%-kal 

meghaladja a maximálisan felvehető gyermeklétszámot. A testület felkéri Kelemenné Rácz 

Tímea óvodavezetőt, hogy a maximálisan felvehető gyermeklétszám tekintetében készítse el az 

alapító okirat módosítását a nevelési év végeztével. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő: 2014. július 31. 

 

 

6., A Gönyűi Kék Duna Óvoda Házirendjével és Pedagógiai Programjával 

kapcsolatos egyetértési jog gyakorlása 

 

Burjánné Szigethy Mónika, a Közművelődési, Közoktatási és Sportbizottság elnöke: a 

bizottság a pedagógiai programot és a házirendet megtárgyalta, elfogadta és azt a Képviselő-

testületnek az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadásra javasolja.  
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Bakos Lászlóné képviselő: A pedagógiai programmal kapcsolatban szeretnék kérdezni. Miért 

nem lehetnek az óvodában különböző korosztályi csoportok? Miért csak egyféle csoport? 

 

Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető: Mindkét féle csoport indulhat az óvodánkban, ezt a 

programunk nem zárja ki. A nevelési programban szereplő javaslatunk a nevelőtestület eddigi 

tapasztalatai alapján született, ezt a közös döntést én tiszteltben kívánom tartani. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: A szülők fordultak felém azzal a kérdéssel is, hogy korábban az 

Alapítvány által bekeretezett szép képek és fotók miért kerültek le a falakról? 

 

Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető: Úgy gondoljuk, hogy egy kicsit más stílusa lesz az 

óvodának. De ezek a fotók sem kerülnek a padlásra. Két kolléga felajánlotta, hogy az 

emeleten egy hangulatos kis sarkot fognak készíteni belőlük, folyamatosan változtatva a 

képeket. Ez az egyik oka, a másik pedig az, hogy más a programunk. Korábban a 

környezettudatosság volt előtérbe helyezve, most pedig a játék és a mese. A csoportok a saját 

munkáikkal fogják színesíteni terveink szerint a folyosók falait. Ennek pedig idő kell, 

szeptember elején ezért üresek még kissé a folyosóink.  

 

Major Gábor polgármester: Amennyiben további kérdés nincs, kérem, hogy a következő 

határozati javaslatokat fogadja el a testület: 

 

Határozati javaslat 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gönyűi Kék Duna Óvoda 

Házirendjével egyetért és azt az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő: azonnal 

 

Határozati javaslat 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gönyűi Kék Duna Óvoda Pedagógiai 

Programjával egyetért és azt az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő: azonnal 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

100/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gönyűi Kék Duna Óvoda 

Házirendjével egyetért és azt az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő: azonnal 
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Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

101/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gönyűi Kék Duna Óvoda Pedagógiai 

Programjával egyetért és azt az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kelemenné Rácz Tímea óvodavezető 

Határidő: azonnal 

 

 

7., Az önkormányzat tulajdonában álló közterületek filmforgatási célú használatára 

vonatkozó helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet elfogadása 

 

dr. Kállai Erik jegyző: Az előterjesztést kiküldtük, a rendelet megalkotása tulajdonképpen 

jogszabályváltozáshoz köthető, más konkrét ok nem indokolja a rendelet megalkotását. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:  

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2013. (IX.24.) önkormányzati rendelete  

az önkormányzat tulajdonában álló közterületek filmforgatási célú használatára 

vonatkozó helyi szabályairól 
 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)  

 

8., Települési értéktár létrehozásának lehetősége 

 

Major Gábor polgármester: Mindenki írásban kézhez kapta az előterjesztést. Megállapítom, 

hogy a napirendi ponthoz hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

102/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy jelenleg nem kíván 

élni a települési értéktár létrehozásának lehetőségével. Felkéri Major Gábor polgármestert, 

hogy döntéséről tájékoztassa Győr-Moson-Sopron Megyei közgyűlés elnökét. 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 
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9., Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Alapító Okirat 

módosítása 

 

Major Gábor polgármester: Mindenki írásban kézhez kapta az előterjesztést. Megállapítom, 

hogy a napirendi ponthoz hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

103/2013. (IX. 19.) határozata 

 

1. Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Győr Nagytérségi 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Alapító Okiratának módosítását az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

2. Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy az 

Alapító Okirat módosításának elfogadásáról a Győr Nagytérségi 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulást a határozat megküldésével értesítse. 

3. Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert az 

előterjesztés mellékletében foglalt és átvezetett, módosításokat tartalmazó Alapító 

Okirat aláírására. 

4. Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert 

az előterjesztés mellékletét képező „Felhatalmazó levél” aláírására azzal, hogy 

Társulási Tanács részére ez a dokumentum akkor kerül majd megküldésre, amikor a 

Társulási Tanács az Önkormányzat fizetési kötelezettségének elmulasztása miatt az 

Önkormányzat pénzforgalmi szolgáltatóhoz beszedési megbízás benyújtására 

vonatkozó határozatát az Önkormányzat részére megküldte. 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő:  

1. azonnal 

2. Határidő: 2013. szeptember 30. 

3. az Alapító Okirat módosításának a Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási 

Önkormányzati Társulás valamennyi tag önkormányzata általi elfogadását követő 30 

nap 

4. a Társulási Tanács beszedési megbízás benyújtására vonatkozó határozatának az 

Önkormányzat általi kézhezvételétől számított 5 munkanapon belül. 

 

 

 

10., Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás követelésének 

megtárgyalása 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: A kiküldött anyaghoz csatoltam annak a megbeszélésnek az 

emlékeztetőjét, ahol Kovács Szabolccsal, Pannonhalma város jegyzőjével közösen kértük, 

hogy az elsőfokú ítéletek tartalmát szeretné megismerni a képviselő-testület. A Társulás 

képviselői ettől elzárkóztak. Próbáltam jegyző kollégáktól beszerezni, de a másodfokú 

tárgyalásokig – amelyek október elején várhatók – nem akarták kiadni az ítéletet. Annyit 

megtudtunk, hogy a bíróság a 10 % önrész megfizetését jogosnak találta, azonban bizonyos 

kamatok megfizetésére az önkormányzatok nem kötelezhetők. Nem tudni, hogy a tárgyaláson 

szóba került-e a 20 %-nak megfelelő vagyon átadásának kérdése. Ha a másodfokú ítéletek 
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október elején megszületnek, akkor az október végi testületi ülésen a testület minden 

információ birtokában meghozhatja a döntését. Most egyébként október 31-e a határideje 

annak, hogy a testület döntsön erről a kérdésről.  

 

Major Gábor polgármester: Amennyiben további kérdés nincs, kérem, hogy a következő 

határozati javaslatokat fogadja el a testület: 

 

Határozati javaslat 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Győr Nagytérségi 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás követelésének megtárgyalása” elnevezésű 

napirendi pont tárgyában a döntését elhalasztja. Felkéri dr. Kállai Erik jegyzőt, hogy a 

tárgyban született másodfokú bírósági ítéletek lényegét tartalmazó előterjesztést készítse el.  

 

Felelős: dr. Kállai Erik jegyző 

Határidő: 2013. október 31. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

104/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Győr Nagytérségi 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás követelésének megtárgyalása” elnevezésű 

napirendi pont tárgyában a döntését elhalasztja. Felkéri dr. Kállai Erik jegyzőt, hogy a 

tárgyban született másodfokú bírósági ítéletek lényegét tartalmazó előterjesztést készítse el.  

 

Felelős: dr. Kállai Erik jegyző 

Határidő: 2013. október 31. 

 

11., Gönyű Község Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadása 

 

dr. Kállai Erik jegyző: Az előterjesztést mindenki írásban megkapta. Amennyiben nincs 

kérdés, kérem, hogy az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot fogadja el a testület. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen”  szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

105/2013. (IX. 19.) határozata 

 

A Képviselő-testület Gönyű Község Önkormányzatának Helyi Esélyegyenlőségi Programját 

2013-2018. évekre szakmai és társadalmi megvitatását követően az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. Felkéri Major Gábor polgármestert, hogy a helyben szokásos módon 

tegye közzé az elfogadott helyi esélyegyenlőségi programot, valamint soron kívül küldje meg a 

Türr István Képző és Kutató Intézet Szombathelyi Igazgatóság Győri Képviseletének (9022, 

Győr Czuczor G. u. 26.) 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 
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12., Gönyű Község Önkormányzata képviselő-testületének a személyes gondoskodást 

nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 6/2013. (III. 29.) önkormányzati 

rendeletének módosítása 

 

dr. Kállai Erik jegyző: Az előterjesztést mindenki írásban megkapta. Amennyiben nincs 

kérdés, kérem, hogy az előterjesztésben szereplő rendeletet a testület alkossa meg. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2013. (IX. 24.) önkormányzati rendelete  

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 6/2013. (III. 29.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)  

 

13., Aktuális ügyek 

 

Major Gábor polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzon, a Bursa Hungarica 

pályázaton részt kíván e venni az önkormányzatunk. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Úgy gondolom, hogy van egy saját rendeletünk a felsőoktatási 

hallgatók támogatására, nem javasolom, hogy ebben is részt vegyünk. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

106/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Ösztöndíj Pályázat következő fordulóján nem kíván részt venni. 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Major Gábor polgármester: Ismerteti a Bakony-ér Gyerrmekjóléti és Családsegítő Intézmény 

által beadott kérelmet, melyben önkormányzati lakás bérletének lehetőségét kérik biztosítani 

Tóth Attila gönyűi lakosnak. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Úgy tudom, hogy most albérletben él a Deák F. utcában. A 

gyerekeket is ő neveli? 

 

Major Gábor polgármester: Egy gyermeket nevel, akit a bíróság nála helyezett el. Nagy 

Bernadett családgondozótól kapott tájékoztatás szerint valószínűleg el kell hagyniuk 

hamarosan az albérletet és Gönyűn nem találnak maguknak másikat. Mivel az édesanya is itt 

él a faluban, a gyermek szükség esetén nála kerülhet elhelyezésre, mivel feléled a szülői 

felügyeleti joga, amennyiben az apa átmenetileg nem tud lakhatást biztosítani a gyermeknek. 

De egyenlőre még nem kell elhagyniuk az albérletet, Tóth Attila szerint még nem kaptak 
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írásbeli felszólítást és azt követően is lesz még további 30 napjuk, hogy elhagyják a bérelt 

lakást. 

 

Széphegyi Istvánné képviselő: Van kiadható üres lakásunk jelenleg? 

 

Major Gábor polgármester: Egyetlen lakásunk van a Kossuth Lajos utcában a Múzeum 

mellett. Ennek olyan az árfekvése, hogy ezt talán tudnák fizetni. 

 

Széphegyi Istvánné képviselő: A Honismereti Egylet már megegyezett az ott lakó személlyel 

a cserében és a csere során megüresedő lakást a Képviselő-testület az Egyletnek átadta egy 

korábbi ülésen. Kérem, hogy ezt a döntését ne vonja vissza a testület utólag. 

 

Major Gábor polgármester: Amennyiben további kérdés nincs, kérem, hogy a következő 

határozati javaslatot fogadja el a testület: 

 

Határozati javaslat 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megismerte a Bakony-ér Gyermekjóléti 

és Családsegítő Intézmény kérelmét Tóth Attila Kossuth L. u. 95. szám alatti lakos 

lakhatására vonatkozóan és úgy döntött, hogy részére jelenleg nem tud önkormányzati 

tulajdonban levő, üres lakást felajánlani. 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

107/2013. (IX. 19.) határozata 

 

Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megismerte a Bakony-ér Gyermekjóléti 

és Családsegítő Intézmény kérelmét Tóth Attila Kossuth L. u. 95. szám alatti lakos 

lakhatására vonatkozóan és úgy döntött, hogy részére jelenleg nem tud önkormányzati 

tulajdonban levő, üres lakást felajánlani. 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

14., Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről, a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról, tájékoztató a legutóbbi ülés óta végzett munkáról 

 

Major Gábor polgármester: Írásban lett kiküldve a beszámoló, azt kiegészíteni nem kívánom. 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

108/2013. (IX. 19.) határozata 

 

A Képviselő-testület az átruházott hatáskörben hozott döntésekről és a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja, a legutóbbi ülés óta végzett 

munkáról adott tájékoztatót tudomásul veszi. 
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Major Gábor polgármester: Megállapítja, hogy több hozzászólás, kérdés nincs, mindenkinek 

megköszöni a munkát, az ülést 17 órakor bezárja.  

 

k.m.f. 

 

 Major Gábor                 dr. Kállai Erik 

 polgármester                       jegyző 

 


